
 

 

Město Kyjov 
Komise prevence kriminality (KPK) 

 

Zápis z jednání č. 7 / 2024 
 

Datum konání: 3. 10. 2024 

Místo konání: velká zasedací místnost 

Přítomni: Michael Hunkař, Mgr. Michaela Moudrá, Ing. Vojtěch Kölbel, Bc. 

Jarmila Švábová, Věra Švábová, Mgr. Michaela Zápecová, Ing. Zdeněk 

Pavlas, Mgr. Ivo Pojezný, Mgr. Jaroslav Řihánek. 

Host: Mgr. Petra Hradilová – nízkoprahový klub Bárka, Daniel Čmelík – 

místostarosta města 

Omluveni: Mgr. Eva Kostihová, Bc. Antonín Kuchař, Ing. Petr Buček. 

Zapisovatel:  Mgr. Lubomír Plachý 

Ověřovatel:               Michael Hunkař    

Čas jednání:  15:00 – 17:00 hodin 

 

Program jednání:  
1. Shrnutá minulého zasedání 

2. Nová strategie boje proti nepřizpůsobivým 

3. Modernizace vybírání pokut 

4. Volná rozprava 

 

Průběh jednání:  

 

V úvodu dal předseda komise prostor hostu paní Mgr. Petře Hradilové, která je vedoucí 

nízkoprahového klubu Bárka, jehož posláním je poskytovat bezpečné zázemí, podporu a 

pomoc dětem a mládeži z Kyjova a blízkého okolí ve věkové kategorii 7 – 26 let, kteří se 

nacházejí v nepříznivé sociální situaci nebo svým jednáním a životním stylem jsou vznikem 

této situace ohroženi. Posláním klubu je také vést uživatele k pozitivní změně v životním 

způsobu a k sociálnímu začlenění do jejich přirozeného prostředí. Dle informací paní 

Hradilové dochází k rostoucímu počtu psychických problémů a případů sebepoškozování u 

mladých lidí. 

https://klubbarka.estranky.cz/  

https://klubbarka.estranky.cz/


 

 

 

 

 

Bod č. 1. + bod č. 2 Shrnutí minulého zasedání a nová strategie boje proti nepřizpůsobivým. 

 

V první fázi byly poskytnuty informace, týkající se ubytovny v ulici Havlíčkova, od 

vedoucího odboru sociálních věcí Mgr. Jaroslava Řihánka, MBA. Jedná se o ubytovnu 

v majetku města, která má sídlo v objektu starém zhruba 50 let. Ubytovna je určena jak pro 

muže, tak pro ženy a má kapacitu 48 míst v dvoulůžkových pokojích. Ubytovaní jsou pod 

dohledem sociálních pracovníků z odboru sociálních věcí MěÚ, kteří zajišťují, 

prostřednictvím správkyně objektu, dohled nad dodržováním režimu a ubytovacího řádu. 

Za nové strategie boje proti nepřizpůsobivým byla navržena opatření, týkající se větší 

informovanosti veřejnosti o přípravě takovýchto kroků. Jako první byly diskutovány možnosti 

revitalizace městského parku, a to částečnými úpravami výšky keřového patra. 

V rámci debaty došlo k rozdělení problémových osob do 3 skupin: 

1) osoby v rámci programu sociálního odboru,  

2) nepřizpůsobivý odmítající jakoukoliv spolupráci se sociálním odborem,  

3) běžní občané, kteří narušují noční klid.  

Přičemž jako skupina, která je hlavním zdrojem problémů ve městě je skupina 2, v menší 

míře 3. Dle slov pana Řihánka nikoliv skupina 1.  

Členové komise dále připomněli nutnost revitalizace veřejného prostranství kolem prodejny 

Lidl a autobusového nádraží. 

Bod č. 3 Modernizace vybírání pokut. 

V současné době je stanoven výběr pokut za přestupky v tzv. příkazním řízení na bloky na 

pokuty na místě zaplacené nebo nezaplacené. Jako novou metodou by se mohlo stát 

bezhotovostní placení, poukázáním např. internetového nebo mobilního bankovnictví. Tato 

možnost bude prověřena právním a finančním odborem. O výsledku tohoto jednání budou 

členové komise informováni na dalším zasedání. 

 

 



 

 

 

Bod č. 4 Volná rozprava 

Na základě dotazu pana Kölbela byla poskytnuta informace k možnosti realizace nové 

služebny v prostorách budovy na Masarykově náměstí čp. 18 (bývalá KB), prostor prvního 

patra. V roce 2025 bude provedena projektová dokumentace na přestavbu stávajících prostor 

s možností realizace v roce 2026. 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova  

 

Členové KPK doporučují RM zabývat se možností úprav městského parku úpravou 

(odstraněním) keřového patra, a tak docílit prosvětlení a přehlednosti celého  prostoru. 

 

Úkoly pro členy komise:  

 

Žádné 

 

 

Zapsal:  Mgr. Lubomír Plachý 

 

 

Ověřil: Michael Hunkař 
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